
                                                  P r o t o k ó ł  Nr XIV/2007

         z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 7 grudnia 2007r.  w sali Urzędu
        Gminy w Kotlinie w godz. od 900do 1045.

 I. Otwarcie.
                Otwarcia XIV sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Czesław Moch
    informując, że na ustawowy skład 15 radnych na sesję przybyło 13, co stanowi kworum
    zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.
    Przewodniczący powitał: Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy ,
    sołtysów, radnego Rady Powiatu - Sławomira Wąsiewskiego, kierownika Rewiru
    Dzielnicowych w Jarocinie - Mariusza Krawczyka, redaktorów: Gazety Jarocińskiej i
    Życia Jarocina.
    Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki do
    protokołu.
    Nie przybył na sesję radny Szczepan Szymczak. Radny Piotr Wodniczak w dniu 24
    października zrzekł się funkcji radnego.

II. Przedstawienie porządku obrad.
                   Porządek obrad przedstawiony przez Przewodniczącego Rady:

1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od

XIII sesji.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym oraz z

wykonania uchwał Rady.
7. Rozpatrzenie projektów uchwał:

- w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach i przedszkolu
prowadzonych przez Gminę Kotlin,

- w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego,
- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2007 rok,
- zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od

środków transportowych.
8. Wolne głosy i wnioski.
9. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej

sesji.
10. Zamknięcie obrad.
 Porządek obrad przyjęto jednogłośnie 13 głosami "za".

       ad.3  Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy.
            Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera przedstawił pozytywną
opinię Komisji co do treści protokołu, wnosząc o jego przyjęcie.
Protokół przyjęty został jednogłośnie 13 głosami "za".
Protokół wyłożony został do wglądu.

ad.4  Interpelacje i zapytania radnych.
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             Interpelacje zgłoszone przez radnych:
Radny Krzysztof Szyszka zgłosił interpelacje o zaplanowanie w budżecie na 2008 rok
środków na wykup gruntów pod boisko sportowe w Kotlinie. Zdaniem radnego grunty,
które zamierza zbyć ich właściciel położone są  w miejscu najbardziej  odpowiednim
pod boisko i tereny rekreacyjne. Radny uważał, że lokata  bankowa jaką posiada Gmina
nie rośnie w tym tempie, co wartość gruntów.
Radny Szyszka zgłosił wniosek  o ufundowanie podświetlenia kościoła w Kotlinie ,
bowiem w 2008 roku parafia  obchodzić będzie  jubileusz 150 lecia.
Radny Szyszka zadał pytanie kierowane do Starosty Jarocińskiego  - z jakiego funduszu
opłacane było rozprowadzanie biuletynu  informacyjnego "POPIS" przed wyborami
samorządowymi?
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że wnioski, które zgłosił radny należało złożyć na
posiedzeniu Komisji  Budżetowej na którym omawiano projekt budżetu na 2008 rok.
Projektu budżetu  nie ma w porządku dzisiejszej sesji.
Radny Szyszka wyjaśnił, że wnioski zgłasza dzisiaj, bowiem wczoraj spotkał się z
właścicielem gruntów skłonnym do sprzedaży gruntów pod boisko i z członkiem akcji
katolickiej.
Radny Dariusz Józefiak zgłosił wniosek o obcięcie konarów topoli przy Lubiance w
Sławoszewie, obcięcie gałęzi drzew przy chodniku przy stawie w Sławoszewie i przy
posesji Malczewskiego. Radny poinformował, że mieszkańcy zobowiązali się uprzątnąć
ścięte gałęzie.

  ad.5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od
           XIII sesji.

              Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w okresie międzysesyjnym
obecny był na prezentacji w ramach targów ekologicznych POLEKO w Poznaniu.
Tematem prezentacji była gospodarka odpadami, który to temat jest bardzo nośny ze
względu na wzrost opłaty ekologicznej o 500%.
Ceny za odpady w stosunku do obecnych wzrosną jak się przypuszcza o 80%.
              Przewodniczący brał udział w spotkaniu kombatanckim zorganizowanym przez
uczniów Gimnazjum w Kotlinie. Był to wieczór wspomnień.
W Szkole Podstawowej w Kotlinie Przewodniczący brał udział w głośnym czytaniu
dzieciom.
Poza tym brał udział w przygotowaniu materiałów  na dzisiejszą sesję i posiedzenia
Komisji.
Do informacji Przewodniczącego nie wniesiono uwag.

ad.6  Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym oraz
         z wykonania uchwał Rady.

             Sprawozdanie z wykonania uchwał i wydanych zarządzeniach stanowi zał. do
protokołu.
Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym podpisano wstępny akt notarialny
na sprzedaż działki Wojciechowi Paul z Kotlina.
Wójt uczestniczył w uroczystości jubileuszu długoletniego pożycia małżeńskiego.
Spotkał się ze związkami zawodowymi w oświacie w celu uzgodnienia  regulaminu
wynagradzania nauczycieli w 2008 roku.
Podpisano umowę  z WFOŚ i GW w Poznaniu  na pożyczkę  w wysokości  1800 tys. zł
na dofinansowanie rozbudowy oczyszczalni ścieków  w Wyszkach.
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Odbył się odbiór robót prowadzonych w świetlicy wiejskiej w Woli Książęcej i w
budynkach komunalnych  w Woli Książęcej i w Racendowie.
Odbył się także odbiór oświetlenia ulicznego z wyjątkiem jednego zadania w
Magnuszewicach.
Rozliczono pożyczki  z WFOŚ i GW  na budowę kanalizacji na ul. Buchalińskiej i
Powstańców Wlkp.
Wójt poinformował również o kontroli z WFOŚ i GW nad celowością i prawidłowością
wykorzystania środków i prawidłowością budowy kanalizacji.
Rozstrzygnięto przetarg na zakup kostki brukowej na budowę chodnika w Racendowie.
Podpisano umowę na dokończenie budowy drogi w Magnuszewicach - Pędzew.
Do sprawozdania Wójta nie wniesiono uwag.

     ad .7 Rozpatrzenie projektów uchwał.
            Przewodniczący Komisji Oświaty oraz Przewodniczący Komisji Budżetowej
przedstawili pozytywną opinię  projektów uchwał, nie wnosząc uwag.
            Przed rozpatrzeniem projektów uchwał Przewodniczący Rady poprosił  dyr.
ZOPO o omówienie regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach i przedszkolu.
Dyrektor Wąsiewski wyjaśnił, że zgodnie z Kartą Nauczyciela  Rada Gminy
obowiązana jest corocznie uchwalać regulamin w zakresie dodatków. Są to dodatki:
motywacyjny, funkcyjny, za wysługę lat i trudne warunki pracy.
Wynagrodzenie nauczycieli składa się bowiem z dwóch części: wynagrodzenia
minimalnego, które ustala minister i dodatków, które ustala organ prowadzący.
W stosunku do regulaminu obecnie obowiązującego nastąpi  od 1 stycznia 2008 roku
zmiana polegająca  na wprowadzeniu dodatku funkcyjnego również dla wychowawców
oddziałów przedszkolnych.
Dodatku funkcyjnego w ubiegłych latach wychowawcy oddziałów przedszkolnych  nie
otrzymywali, bowiem zapis dotyczący dodatku został z uchwały wykreślony przez
prawników Wojewody. Po orzeczeniu NSA zapis wprowadzono do projektu uchwały
ponownie.
Dalej dyrektor informował, że dodatek motywacyjny jest na wysokim poziomie, bo
wynosi 6% planowanych wynagrodzeń. W skali powiatu jarocińskiego jest to jeden z
najwyższych.
Dyrektor wyjaśniał, że sejm  w dniu wczorajszym uchwalił pewne wynagrodzenia
związane z wynagrodzeniem nauczycieli, bowiem wynagrodzenie nauczycieli składa się
z minimalnego wynagrodzenia  tj. wynagrodzenia zasadniczego i dodatków, których
wysokość określa organ prowadzący.
W każdym stopniu awansu zawodowego   tj. stażysta, kontraktowy, mianowany,
dyplomowany  nauczyciel musi mieć średnio w gminie określony procent kwoty
bazowej.
Kwota bazowa wynosiła 1.885,59 zł, a obecnie jest o 10% większa i wynosi 2.074,15 zł
i od tej kwoty bazowej procentowo liczy się wynagrodzenie nauczycieli.
Przykładowo dyrektor podał, iż stażysta nie może mieć mniej niż 82% wynagrodzenia
minimalnego i dodatków, mianowany - 175% czyli ok. 3.630,- zł, dyplomowany  -
225% tj. ok. 4.662,- zł.
Następnie Przewodniczący Rady odczytał protokół uzgodnień regulaminu
wynagrodzenia ze związkami zawodowymi działającymi w oświacie. Protokół  stanowi
załącznik do protokołu z sesji.
Rozpatrzenie projektów uchwał  i podjęcie uchwał:
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1) w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach i przedszkolu
      prowadzonych przez Gminę Kotlin.
      Uchwała Nr XIV/57/2007 podjęta została  jednogłośnie 13 głosami "za".
2) w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego.

Uchwała Nr XIV/58/2007 podjęta została jednogłośnie 13 głosami "za".
3) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2007 rok.

Uchwała Nr XIV/59/2007 podjęta została jednogłośnie 13 głosami "za".
4) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków

transportowych.
Uchwała Nr XIV/60/2007 podjęta została jednogłośnie 13 głosami "za".

     Uchwały stanowią załączniki do protokołu.
     Ogłoszenie 10 minutowej przerwy w obradach.

ad.8 Wolne głosy i wnioski.
              Przewodniczący Rady odczytał pismo  Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w
Kotlinie z dnia 27 listopada 2007r.  skierowane do Przewodniczącego Rady o
powołanie rady oświatowej przy Radzie Gminy Kotlin.
Z treścią pisma Przewodniczący Rady zapoznał członków Komisji Oświatowej  w dniu
wczorajszym. Natomiast z członkami Komisji Budżetowej omówi sprawę powołania
rady oświatowej  na posiedzeniu w dniu 11 grudnia br.
Przewodniczący przewidywał, że stanowisko Rady w przedmiocie powołania rady
oświatowej podjęte zostanie na sesji w dniu 28 grudnia br.
Zgłoszone wnioski:
Radny Skowron wnioskował o utwardzenie drogi wzdłuż torów kolejowych.
Sołtys Żurek wnioskował o obcięcie konarów drzew przy drodze powiatowej w
Twardowie przy posesji nr 14 - jedno drzewo i nr 57 i 58 - dwa drzewa.
Sołtys uważał, że pomimo, iż drzewa zostały podcięte ich wyższe  konary stanowią
zagrożenie.
Sołtys Żurek przedstawił  trudną sytuację  rolników. Zdaniem sołtysa w miastach jest
inne patrzenie na sprawy rolnictwa. Mówi się, że rolnicy otrzymują dopłaty  i są w
dobrej sytuacji. Natomiast rolnicy produkują bardzo tanio, a zarabia na tym skupujący i
zakłady mięsne. Zdaniem sołtysa ceny w sklepach powinny ulec obniżce przynajmniej
o 30%. Sołtys prosił, aby miasto zmieniło pogląd na rolnictwo.  Sołtys podsumowując
swoja wypowiedź powiedział, że sytuacja rolników w gminie Kotlin jest  zatrważająca i
będą musieli  sięgnąć po kredyty.
Przewodniczący Rady zgłosił wniosek po raz kolejny o rozwiązanie sprawy
skrzyżowania ul. Rymarkiewicza z ul. Kpt. Sobczaka, prosząc radnego Rady Powiatu o
spowodowanie ustawienia znaku.
Przewodniczący przypomniał, że w czerwcu br.  Gmina otrzymała pismo z Zarządu
Dróg Powiatowych w Jarocinie informujące, że Powiatowa Komisja Zarządzania
Ruchem pozytywnie zaopiniowała wniosek o oznakowanie drogi znakiem "zakazu
zatrzymywania się i postoju" na ul. Rymarkiewicza na odcinku od drogi nr 11 do ul.
Kpt. Sobczaka. Do dnia dzisiejszego znak ten nie został ustawiony.
Przewodniczący  Rady zadał pytanie radnemu Rady Powiatu - czy w projekcie budżetu
Powiatu przeznaczono środki na drogi w gminie Kotlin?
Sołtys Skowrońska wnioskowała o obcięcie konarów drzew, o których mówił  radny
Józefiak oraz o uzupełnienie oświetlenia ulicznego w Sławoszewie  od posesji
Ratajczaka do skrzyżowania tj. połączenia Starej Wsi z Nową Wsią.
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           Radny Rady Powiatu odpowiedział na wnioski dotyczące Powiatu  informując,
że o wnioskach dotyczących obcięcia drzew rozmawiał będzie z dyrektorem Zarządu
Dróg Powiatowych.
Co do ustawienia znaku przy ul. Rymarkiewicza  radny uważał, że pozytywna  opinia
Komisji Zarządzającej Ruchem  jest informacją do ustawienia tego znaku.
W projekcie budżetu  Powiatu na 2008 rok zaplanowano jedno zadanie - " budowę
chodnika w Sławoszewie - pierwszy etap" przeznaczając na to zadanie  100 tys. zł.
Radny Wąsiewski przyznał, że z pewnym zdziwieniem patrzy na to zadanie, bo nie wie
w jakim miejscu chodnik ten ma być usytuowany. Radny przyznał, że myślano o
chodniku w Sławoszewie od Nowej Wsi do Szkoły. Prawdopodobnie jest on
zaplanowany po drugiej stronie.
Radny Rady Powiatu przypomniał, iż zapowiedziano, że nie będzie żadnego etapowania
zadań.
Poza tym zgodnie z zawartym porozumieniem każda gmina otrzyma  po 50 tys. zł.
Gmina Kotlin otrzyma tę kwotę na budowę chodnika w Racendowie.
Radny podał jak wyglądają proporcje w gminach powiatu i tak: Jarocin - otrzyma
prawie 2 mln zł, Żerków - 1.770 tys. zł, Jaraczewo - 274 tys. zł, Kotlin - 100 tys. zł.
Oprócz tego będzie wykonywane powierzchniowe utrzymanie dróg i  tak na terenie
gminy Kotlin  w 2008 roku planuje się drogi: Wyszki - Magnuszewice i Wola Książęca
- Tarce.
Zdaniem radnego Wąsiewskiego najważniejsze dla komunikacji i bezpieczeństwa są
inwestycje drogowe, a nie chodnikowe.
          Przewodniczący Rady przypomniał, że do Powiatu przekazano w roku 2006
wniosek o budowę chodnika w Sławoszewie do szkoły i ten chodnik byłby ważniejszy.
Na złożony wniosek nie otrzymano odpowiedzi. Podjęto natomiast decyzję z zupełnym
pominięciem Rady, która też powinna wiedzieć coś na ten temat i mieć prawo
wypowiedzenia się który chodnik jest ważniejszy.
Dalej Przewodniczący mówił, że oczekuje się budowy chodnika w Racendowie, a w
Sławoszewie tam gdzie dzieci chodzą do szkoły.
Przewodniczący prosił, aby Powiat poważnie zaczął traktować Gminę, bowiem  od
2006 roku nie otrzymano odpowiedzi na pismo, a ktoś inny otrzymuje informacje, a nie
Rada.
Radny Józefiak przypomniał, że składał do Rady Powiatu  dwa wnioski o budowę
chodnika od Dolinki do Szkoły w Sławoszewie i od posesji Malechowej do kościoła.
Składając wnioski radny podkreślił, że priorytetowym byłby wniosek o budowę
chodnika do szkoły. Zdaniem radnego drugi wniosek też jest bardzo potrzebny bo idą
nim dzieci z Kurcewa i dzieci ze Sławoszewa mieszkający przy drodze na Kurcew.
Radny przyznał, że otrzymał potwierdzenie przyjęcia wniosków.
Zabierając głos sołtys Żurek powiedział, że Rada Gminy powinna wiedzieć jakie
wnioski są przyjmowane i jak załatwiane.
Radny Taczała poinformował, że wniosek o budowę chodnika do Szkoły w Parzewie
składał dwukrotnie . Odpowiedź z Powiatu podpisaną przez Wicestarostę   otrzymał 27
maja 2007r.  w której poinformowano Go, że po zakończeniu inwestycji w Racendowie
rozpatrzony zostanie wniosek o budowę chodnika  w Parzewie.

ad.9  Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej
          sesji.
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             Wójt odpowiadając na wnioski zgłoszone przez radnych na poprzedniej sesji
poinformował, że dziura na skrzyżowaniu ulicy  Poznańskiej z ul. Kosińskiego  zostanie
zasypana.
Płyta betonowa  na Dolince w Sławoszewie nie została jeszcze wymieniona.
             Ustosunkowując się do dyskusji radnych i sołtysów na dzisiejszej sesji Wójt
prosił, aby nie przenosić polityki z Powiatu do Gminy Kotlin, bowiem  nigdzie nas to
nie zaprowadzi , a polityka prowadzi na manowce - mówił. Dalej mówił, że robić
należy swoje, a życie ma to do siebie, że co 4 lata w samorządach  kręci się koło, które
się nazywa "od wyborów do wyborów" i przyjdą wybory, wymiotą to co będzie zbędne,
przyjdzie nowe i wówczas zobaczymy, co przyniesie.
Zdaniem Wójta chodniki należy robić te, które są potrzebne ludziom, a na wszystkie nie
wystarczy środków i nieważne jest kto chodnik wybuduje. Nikt też w Sławoszewie nie
będzie wiedział  czy chodnik wybudowany jest na wniosek sołtysa, czy innego
działacza innej organizacji politycznej. Ludzie zastanawiać się będą dlaczego nie ma
jednak chodnika do Szkoły w Parzewie.
Dalej Wójt mówił, że Gmina Kotlin ma opinię dobrą co do dróg. Włożono w budowę
dróg  duże pieniądze. Robić należy dobrze, porządnie i na cztery kadencje, a nie tylko
na perspektywę przyszłych wyborów. Jeżeli tak będzie myślała Rada, to za 4 lata radni,
szczególnie ci młodzi będą  siedzieli tu na tej sali jako radni - mówił Wójt.
             Odpowiadając na interpelację odnośnie wykupu gruntów pod boisko w Kotlinie
Wójt odpowiedział, że są rozbieżne informacje na ten temat. Właściciel gruntów Pan
Jakubowski z którym Wójt rozmawiał 2- 3 tygodnie temu wycofał się z chęci sprzedaży
gruntów. Jest on za podziałem gruntów na działki budowlane.
Podzielone są głosy z Kotlina czy boisko ma być w środku Kotlina, czy z racji
uzbrojenia terenu, przeznaczyć teren ten pod zabudowę mieszkaniową. Zdaniem Wójta
może należy zastanowić się nad przeniesieniem boiska w pobliże zabudowy, ale na
obrzeże miejscowości.
Wójt uważał, że radny wskazując źródło finansowania zakupu gruntów, nie do końca
chciał posłuchać tego, co mówił Wójt na posiedzeniu Komisji Budżetowej, a mówił, że
filozofia konstrukcji budżetu na 2008 rok jest taka, żeby nie zaciągać więcej pożyczek
niż 700 tys. zł  jakie Gmina otrzyma z WFOŚ, a w kwietniu po zbilansowaniu roku
2007 zastanowić się, co wprowadzić jeszcze do budżetu.
              Odnośnie oświetlenia kościoła Wójt wyjaśnił, że Rada może podjąć uchwałę i
przeznaczyć pewne środki na utrzymanie obiektów zabytkowych, nie sakralnych i jeżeli
w kościele należy odnowić figurkę, czy inne rzeczy, to Rada może przeznaczyć na ten
cel środki. Natomiast  oświetlenie kościoła  nie jest konserwacją zabytków.
              W sprawie finansowania biuletynu  "POPIS" wysłane zostanie pismo do
Starosty.
Wójt wyjaśnił, że Starosta proponował gminom współfinansowanie biuletynu. Zdaniem
Wójta może by to było dobre gdyby docierało do wszystkich  ludzi i byłaby  strona
Gminy Kotlin, z tym, że musiałby biuletyn przestać być pod tytułem "Partie
polityczne", a być "Gospodarka powiatowa".
            Wnioski o obcięcie drzew  przekazane zostaną do Zarządu Dróg Powiatowych w
Jarocinie.

                      Z drogą przy torach kolejowych nie da się zrobić nic porządnego, aż nie
         utwardzi się  asfaltem. Drogą tą jeździ ciężki sprzęt  Rolniczej Spółdzielni
         Produkcyjnej. W miesiącu  styczniu, gdy będzie żużel dziury zostaną  połatane.
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            Odnośnie skrzyżowania ulic Kpt. Sobczaka  i  Rymarkiewicza Wójt zastanawiał
się jaka była by sytuacja, gdyby Gmina nie przebudowała ul. Rymarkiewicza.  Zdaniem
Wójta użytkownicy samochodów muszą sobie uświadomić, że czas, kiedy można  było
podjechać pod sklep minął i należy samochód zostawić trochę dalej, a do sklepu dojść.
             W projekcie budżetu na 2008 rok nie ma zaplanowanych środków  na lampy
oświetlenia ulicznego. Uzgodniono z radnymi, że po zbilansowaniu roku 2007 w
miesiącu kwietniu 2008r. ustalone zostanie, co należy zrobić w oświetleniu ulicznym.
             Wójt przyznał, że czytał pismo dotyczące budowy chodnika w Parzewie jaki
otrzymał radny Taczała ze Starostwa w Jarocinie.
             Radny Szyszka zabierając głos powiedział, że o gruntach pod boisko rozmawiał
w dniu wczorajszym z Panem Jakubowskim, który nazwał radnych brzydko, nie
mówiąc jak, którzy nie mogą się dogadać i że połowa jest z, a połowa przeciw. Pan
Jakubowski jest skłonny do ugody, co do ceny i nie chce nawet 18,- zł za m2 gruntów.
Zaproponował, aby zaprosić go na posiedzenie  i sprawę dogadać.
Wójt podsumował, że są to dwie sprzeczne informacje  i to od tej samej osoby.
Sołtys Kostrzewski zabierając głos powiedział, aby nie spieszyć się z budową boiska,
bowiem premier obiecał boisko w każdej gminie i to ze sztuczna nawierzchnią.
           Następnie Przewodniczący Rady poinformował o interwencji w dniu
wczorajszym Pana Jędrzaka z Kotlina zamieszkałego przy ul. Kosińskiego w sprawie
podjazdu  do posesji.
Podjazd ten mający  15 cm (krawężnik), który miał zostać przez Zarząd Dróg
zmniejszony przez uzupełnienie destruktem  do dnia  dzisiejszego  nie został
naprawiony.

    ad.10 Zamknięcie obrad.
                Dziękując wszystkim za przybycie Przewodniczący Rady zamknął  XIV sesję
Rady Gminy Kotlin.

Protokółowała: Paterczyk K.

                                                                            Komisja Rewizyjna:

                                               1. Przewodniczący Józef Szymendera ................................

                                               2. Członek Andrzej Sitnik                    ...............................

 


